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     Protokół Nr 206/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 16 sierpnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

3. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

4. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia oraz przedstawił dodatkowe wnioski do 

rozpatrzenia na posiedzeniu w pkt. 3 porządku obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym na 2021 rok oraz wniosków o wprowadzenie zadań do budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

5. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Orange Polska Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie o świadczenie usługi dostępu do Inetrnetu DSL. 
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6. Wyrażenie zgody na udzielenie upoważnienia dla firmy Carpol Sp. z o.o. ul. 

Logistyczna 9, Natolin, 05-825 Grodzisk Mazowiecki, do przeprowadzenia badań windy 

zamontowanej w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach zadania pn. „Zakup samochodu 

do przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu”; 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o przeprowadzenie badania windy zamontowanej  

w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach zadania pn. „Zakup samochodu do przewozu 

niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy nr IZM/132/88/2021 z dnia 

14.04.2021r. dot. zadania pn.: „Zagospodarowanie terenu przy siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap II w ramach zadania pn. „Adaptacja 

budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych”. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

12. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

11.08.2021r. w sprawie rekrutacji do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Myśliborskiego oraz wniosków dyrektorów szkół o akceptacje uruchomienia klas 

przedstawionych w zestawieniu. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym na 2021 rok oraz wniosków o wprowadzenie zadań do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 
1. wniosek dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 6 sierpnia 2021 

roku w sprawie dokonania zmian w planie dochodów i wydatków na 2021 rok w kwocie  

5 614,40 zł  - Środki Funduszu Pracy ustalone na finansowanie w 2021 roku kosztów obsługi 

zadań. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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2. wniosek dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie z dnia 5.08.2021r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2021 rok polegających na zwiększeniu planu 

dochodów  budżetowych w rozdziale 85218 ”Powiatowe centra pomocy rodzinie”, paragrafie 

0970 "Wpływy z różnych dochodów" i zwiększenie wydatków budżetowych w paragrafie 

4300 "Zakup usług pozostałych" w kwocie 18108,00 zł. Wymienione środki zostały 

pozyskane z rezerwy Krajowego Funduszu Szkoleniowego  na podstawie umowy z dnia 

04.08.2021 roku,  nr CAZ-POS.881.40.2021.KS za pomocą Powiatowego Urzędu Pracy  

w Myśliborzu. Przyznane środki zostaną przeznaczone na szkolenie w zakresie kompetencji 

cyfrowych. Zaplanowane szkolenie usunie luki w kompetencjach cyfrowych w zakresie 

obsługi systemów pracy jednostki oraz obsługi on-line.  Wychodząc naprzeciw 

obostrzeniom  pandemicznym niezbędne jest podjęcie działań rozwijających narzędzia on-line 

jak również obsługę nowych programów. Zaplanowane szkolenie da możliwość pracownikom 

PCPR wykorzystania cyfrowych narzędzi w bieżącej pracy i przyczyni się do jeszcze 

sprawniejszej dystrybucji wsparcia na rzecz osób niepełnosprawnych, rodzin zastępczych  

i innych instytucji. Szkolenie zostało zaplanowane dla 18 pracowników PCPR. Całkowity 

koszt szkolenia wynosi 22 680,00 zł, w tym wysokość wkładu własnego wnoszonego przez 

pracodawcę wynosi 4 572,00 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 12.08.2021r. o wprowadzenie do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadań w łącznej kwocie 305 000,00 zł pn.: 

1.    ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2136Z w miejscowości Wysoka’’ – 

kwota 25 000,00 zł. 

2.    ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2136Z w miejscowości Boleszkowice – 

kwota 70 000,00 zł. 

3.    ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2144Z w miejscowości Gudzisz’’ – 

kwota 210  000,00 zł. 

Wykonanie zadań planowane jest w ramach środków pochodzących z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych przeznaczonych na inwestycje w Gminie Boleszkowice. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 12.08.2021r. o wprowadzenie do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadania w kwocie 270 000,00 zł pn.  ,,Budowa chodnika 

w miejscowości Chłopowo" 

Źródło finansowania: 

- 190 000,00 zł - Dz. 600 R. 60014 § 6050 – środki pochodzące z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych,  

- 80 000,00 zł – dotacja Gminy Myślibórz. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o inwestycje dotyczącą przebudowy drogi powiatowej w m. Dalsze i jej montaż 

finansowy? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił informacje w przedmiotowej sprawie. Poinformował, że na przedmiotowe 

zadanie firma Eko-Myśl przekaże kwotę 800 000,00 zł, natomiast ze strony Gminy Myślibórz 

deklarowano pierwotnie kwotę 800 000,00 zł, jednak została ona zmniejszona do kwoty 

500 000,00 zł.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

5. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 12.08.2021r. o wprowadzenie do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2021 zadania w kwocie 1 018 020,00 zł pn. ,,Budowa ścieżki 

pieszo-rowerowej w pasie drogi powiatowej nr 2151Z Jaromierki-Lutówko’’ 

Źródło finansowania:  

- 668 020,00 zł - Dz. 600 R. 60016 § 6050 – środki pochodzące z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na inwestycyjne zadania dla jednostek samorządu terytorialnego czyli Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych 

- 350 000,00 zł – dotacja Gminy Barlinek,  

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

6. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

12.08.2021r. o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków na 2021 rok w kwocie  

20 000,00 zł w celu wypłaty nagród dla funkcjonariuszy Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

7. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

16.08.2021r. o dokonanie zmian w planie dochodów i wydatków na 2021 rok w związku ze 

zmianą harmonogramu rzeczowo-finansowego realizacji robót zadania "Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku i realizacji zadania. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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8. wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu z dnia 

16.08.2021r. o dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033 w związku z realizacją przedsięwzięcia polegającego na 

termomodernizacji czterech budynków użyteczności publicznej Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

Przedstawiła informacje na temat kwot jakie są wprowadzane do WPF. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie: 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 301/2021  

z dnia 27 lipca 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 710 – Działalność usługowa, 

rozdziale 71015 – Nadzór budowlany, §2110 – 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup zestawu 

komputerowego z oprogramowaniem do obsługi procesów inwestycyjno-budowlanych.  

2) wniosku Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 3.500 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 71015 – Nadzór budowlany  

z przeznaczeniem na zakup materiałów oraz zakup usług pocztowych.  

3) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 40.400 zł pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – Oświata  

i wychowanie w celu zapewnienia środków na wypłatę odpraw dla dwóch nauczycieli.  

4) wniosku Wicedyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o przeniesienie kwoty 10.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85420 – Młodzieżowe 

ośrodki wychowawcze w celu zapewnienia środków na zakup materiałów do malowania, 

zakup drzwi oraz wykładzin podłogowych do budynku MOW Renice.  

5) wniosku Wicedyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 53.000 zł w rozdziale 92120 – Ochrona 

zabytków i opieka nad zabytkami w związku z otrzymaną dotacją od Województwa 

Zachodniopomorskiego na realizację zadania pn.: „Odtworzenie – wymiana stolarki okiennej 

w budynku MOW w Renicach – 11 okien”. 

6) wniosku Wicedyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o przeniesienie kwoty 25.000 zł 

pomiędzy paragrafami i rozdziałami w dziale 801 – Oświata i wychowanie w celu 

zapewnienia środków na wypłatę odpraw dla dwóch nauczycieli.  

7) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 22.500 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80117 – Branżowe szkoły 

I i II stopnia  celu zapewnienia środków na wykonanie konserwacji pokrycia dachowego wraz 

z naprawą odpływu wody opadowej oraz wykonanie naprawy dekarskiej na dachu budynku 

głównego i konserwacji kominów.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o informacje na temat odpraw dla nauczycieli Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/672/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Orange Polska Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie o świadczenie usługi dostępu do Inetrnetu DSL. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w związku  

z kończącą się umową o świadczenie usługi dostępu do Inetrnetu DSL w Wydziale 

Komunikacji w Barlinku zachodzi konieczność podpisania kolejnej umowy na okres czterech 

miesięcy. Miesięczna opłata za usługę wynosi 42,00 zł netto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na udzielenie upoważnienia dla firmy Carpol Sp. z o.o. ul. Logistyczna 

9, Natolin, 05-825 Grodzisk Mazowiecki, do przeprowadzenia badań windy 

zamontowanej w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach zadania pn. „Zakup 

samochodu do przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu”; 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o przeprowadzenie badania windy zamontowanej  

w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach zadania pn. „Zakup samochodu do 

przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że w dniu 31.05.2021r. 

Powiat Myśliborski podpisał umowę dotyczącą realizacji zadania pn. „Zakup samochodu do 

przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. Wykonawca zlecił firmie Carpol Sp. z o.o. wykonanie 

zabudowy BUS-a, polegającej na montażu windy hydraulicznej. W celu przeprowadzenia  

w Urzędzie Dozoru Technicznego badań windy niezbędnych do wydania decyzji zezwalającej 

na jej eksploatację, ww. firma musi złożyć wniosek o przeprowadzenie badania, a w tym celu 

powinna posiadać stosowne upoważnienie udzielone przez Powiat Myśliborski.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie upoważnienia dla firmy Carpol Sp. z o.o. do 

przeprowadzenia badań windy zamontowanej w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach 

zadania pn. „Zakup samochodu do przewozu niepełnosprawnych mieszkańców Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu” podejmując 

uchwałę Nr 206/673/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie udzielenia upoważnienia 

oraz wyraził zgodę  na złożenie wniosku o przeprowadzenie badania windy zamontowanej  

w BUS-ie planowanym do zakupu w ramach zadania pn. „Zakup samochodu do przewozu 

niepełnosprawnych mieszkańców Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 2 do umowy nr IZM/132/88/2021 z dnia 

14.04.2021r. dot. zadania pn.: „Zagospodarowanie terenu przy siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap II w ramach zadania pn. „Adaptacja 

budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w związku  

z trwającymi robotami budowlanymi na terenie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy 

ul. Północnej 15 związanymi z zagospodarowaniem terenu wokół budynku, stwierdzono 

konieczność wykonania robót dodatkowych polegających na wymianie kanalizacji 

zewnętrznej. Wyjaśnił, że aneks nr 2 do umowy dotyczy wynagrodzenia ryczałtowego za 

wykonanie robót dodatkowych na kwotę 71.510,88 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa dla Pani Renaty 

Wolniak – Naczelnika  Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania Majątkiem 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego, do reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego w czynnościach związanych z realizacją i odbiorem robót budowlanych pn. 

„Dostosowanie pomieszczeń znajdujących się na parterze budynku przy ul. Spokojnej 13  

w Myśliborzu na potrzeby Regionalnego Centrum Kryzysowego”.  

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przekazania placu budowy i nadzoru nad prowadzonymi 

pracami budowlanymi w pomieszczeniach znajdujących się na parterze budynku przy ul. 

Spokojnej 13 w Myśliborzu na potrzeby Regionalnego Centrum Kryzysowego.   
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/674/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały oraz pismo Naczelnika Wydziału Edukacji  

i Rozwoju z dnia 11.08.2021r. znak EDR.2111.1.2021.JS w sprawie wyłonienia kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie i zatwierdzenia 

konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego 

w Dębnie. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

Poinformował, że w wyniku postępowania konkursowego kandydatem na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie została Pani Eliza 

Agopsowicz. 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o przekazanie kopii korespondencji wysłanej do osób powołanych na 

członków komisji konkursowej na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/675/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy powierzenia Pani Elizie Agopsowicz, wyłonionej  

w drodze konkursu,  stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie na okres 5 lat szkolnych, tj. od dnia 1 września 2021 roku do dnia 31 sierpnia 2026 

roku. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, dlaczego powierzenie obejmuje okres pięciu lat szkolnych? 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, że zgodnie z art. 63 ust. 21 prawo oswiatowe stanowisko dyrektora powierza się 

na 5 lat szkolnych. W uzasadnionych przypadkach można powierzyć to stanowisko na krótszy 

okres, jednak nie krótszy niż 1 rok szkolny. Zasadą wynikającą z cytowanego przepisu jest 

powierzenie stanowiska dyrektora szkoły na 5 lat szkolnych. Natomiast wyjątkiem od zasady 

– powierzenie tej funkcji na okres krótszy, wyjątek ten musi być jednak zawsze uzasadniony. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o szersze uzasadnienie dotyczące powierzenia stanowiska dyrektora aż na pięć lat 

szkolnych. Odniosła się do przebiegu konkursu i prezentacji kandydata.  Zwróciła uwagę na 

brak prezentacji na temat wizji rozwoju szkoły i brak znajomości prawa oświatowego w wielu 

obszarach. Ponadto Kuratorium Oświaty zwróciło uwagę na niskie wyniki zdawalności 

egzaminów z matematyki. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła informacje na temat przebiegu postępowania konkursowego. Wynik głosowania 

jest wskazaniem jednoznacznym. Komisja nie miała uwag do przedstawionych informacji 

przez kandydata. Zwróciła uwagę n to, że dyrektor pracowała w okresie pandemii Covid-19  

i nie maił możliwości wdrożenia się w dyrektorską pracę. Zauważyła, że kandydatka 

przedstawiła koncepcję rozwoju szkoły. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że dyrektor realizowała obligatoryjne obowiązki prawne należące do 

dyrektora placówki w związku z wdrażaniem rozporządzeń ministerialnych. Zwróciła uwagę 

na szereg pytań jakie zadała podczas konkursu oraz brak konkretnych odpowiedzi na nie ze 

strony kandydatki. Powinnna wykazać się szerszym doświadczeniem i wiedzą, tym bardziej, 

że sprawowała ona już funkcję dyrektora placówki przez okres dwóch lat. Zatem Covid-19 

nie jest żadnym usprawiedliwieniem. Przekazała, że uzasadnienie powierzenia stanowiska 

dyrektora na okres 5 lat powinno mieć merytoryczne odzwierciedlenie w działalności 

dyrektora.  

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odniosła się do kwestii przygotowania uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. Zauważyła, że jedynie w przypadku 

powierzenia stanowiska na okres krótszy niż pięć lat wymaga to szczególnego uzasadnienia. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że proponuje skrócenie okresu powierzenia obowiązków dyrektora szkoły. 

Odniosła się do kwestii uzasadnienia powierzenia stanowiska dyrektora na okres 5 lat. 

Zwróciła uwagę na odpowiedzi na pytania jakie udzielała Pani Agopsowicz podczas 

konkursu. Zwróciła uwagę, że jest przeciwna powierzeniu stanowiska na proponowany okres. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, że stoi na stanowisku, że uzasadnienie powinno być rozszerzone w przypadku 

braku powierzenia stanowiska na okres 5 lat szkolnych. Poinformowała o przekazaniu 

dokumentów z przeprowadzonego postępowania konkursowego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Potwierdził, że dokumentacja została przekazana i jest możliwość zapoznania się z nią.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o ilość kandydatów na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie, którzy przystąpili do konkursu? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że dwie osoby złożyły dokumentację, natomiast tylko jedna z nich przystąpiła 

do konkursu. Drugi kandydat pomimo poprawnie złożonej dokumentacji nie stawił się na 

posiedzenie komisji konkursowej. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kwestii stawiennictwa drugiego kandydata na komisję.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że kandydat nie miał obowiązku prawnego informowania o powodach 

niestawiennictwa na posiedzeniu komisji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/676/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pani Elizy 

Agopsowicz – Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie,  

ul. Zachodnia 4, 74-400 Dębno, do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/677/2021 z dnia 16 sierpnia 2021 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 

11.08.2021r. w sprawie rekrutacji do klas pierwszych szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Myśliborskiego oraz wniosków dyrektorów szkół o akceptacje uruchomienia 

klas przedstawionych w zestawieniu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację oraz wnioski dyrektorów szkół o akceptacje uruchomienia klas 

przedstawionych w zestawieniu. Przedstawił skorygowany wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 w Dębnie. 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła wyjaśnienia na temat  korekty wniosku złożonego przez Dyrektora ZS Nr 1  

w Dębnie.  

Poinformowała, że podczas przygotowywania arkuszy organizacyjnych Wydział 

zarekomendował, aby klasy jakie będą uruchamiana w szkołach liczyły 26 uczniów. Przy tej 

liczbie w różnych typach szkół wynagrodzenia są pokrywane poprzez subwencję. Przy  

24 liczbie uczniów bilans jest wyzerowany.  

Poruszyła temat małej liczby uczniów w naborze do szkół. Zwróciła uwagę, że wstępna 

rekrutacja wyglądała bardzo dobrze, jednak wielu uczniów rezygnowało z różnych powodów 

ze złożonych podań. Dyrektorzy rozmawiali w tej sprawie z uczniami i rodzicami.  

Poinformowała, że Wydział rekomenduje uruchomienie klas pierwszych zgodnie  

z wnioskami dyrektorów poszczególnych szkół. Przekazała, że jeżeli do klas w ciągu roku nie 

przybędzie uczniów i klasy będą małe wówczas planuje się wykonanie łączenia uczniów  

w niektórych klasach. Poinformowała o przeprowadzonych rozmowach z dyrektorami szkół 

w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do zestawienia zbiorczego klas w poszczególnych placówkach. Złożyła 

wyjaśnienia dotyczące proponowanej liczby uczniów w klasach. Poruszyła temat promocji 

kierunków w poszczególnych placówkach. Przedstawiła informacje na temat stosowanych 

rozszerzeń w klasach. Zwróciła, że wszelkie kwestie są omawiane wspólnie z dyrektorami 

szkół.  

  

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat łączenia klas. Zwrócił uwagę, że przy małej liczbie uczniów w klasach na 

koniec IV roku nauki może pozostać niewiele uczniów.  

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, że podstawa programowa w poszczególnych klasach jest ta sama i nie ma 

zagrożenia dotyczącego łączenia klas. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o pierwotną wersję liczby proponowanych  do uruchomienia oddziałów w Zespole 

Szkół w Dębnie? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła informacje na temat zatwierdzonych oddziałów w arkuszu organizacyjnym  

w miesiącu maju. Przekazała, że założono uruchomienie  trzech oddziałów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że po wstępnej rekrutacji liczba oddziałów wyniosła pięć.  Przekazała, że 

liczba ta została zmniejszona do czterech oddziałów. Wskazała, że nie ma nic gorszego niż 

zatwierdzenie stanu, który ulegnie zmianie w następnym roku lub w trakcie trwania edukacji 

dzieci. Łączenie w kolejnym roku klas ze względu na małą liczebność mija się  

z celem. nie jest to dobry kierunek polityki oświatowej w żadnej ze szkół. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że łączenie klas może dotyczyć szkoły branżowej, gdzie uczniowie są 

pracownikami młodocianymi i uczęszczają do szkoły jedynie trzy razy w tygodniu celem 

realizacji podstawy programowej z przedmiotów ogólnokształcących. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami oraz zaakceptował 

wnioskowane przez dyrektorów jednostek uruchomienie oddziałów klas pierwszych na rok 

szkolny 2021/2022. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, na jakim etapie znajduje się tworzenie dokumentacji dotyczącej przebudowy drogi 

w m. Grzymiradz oraz ścieżki rowerowej Dębno-Mostno? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczący rozmów z projektantem. Przedmiotowy odcinek drogi został 

zgłoszony w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład jako jeden wniosek i dokumentacja 

musi zostać wykonana. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o podjęcie działań przez Wydział w przedmiotowej sprawie. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy podpisano porozumienie z Burmistrzem Dębna w zakresie wkładu własnego do 

Rządowego Funduszu Inwestycji lokalnych? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że porozumienie nie zostało jeszcze zawarte. 

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat związany z rezygnacja Rady Nadzorczej w Szpitalu w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Zwróciła uwagę na brak podjętej decyzji w kwestii powołania 

nowej Rady Nadzorczej bądź tez zmiany umowy spółki. Poprosiła, aby wystąpić oficjalnie  

w tej sprawie do Burmistrza Dębna jako wspólnika spółki z zapytaniem, czy będzie on 

delegował reprezentantów do Rady Nadzorczej  spółki lub czy uważa, że nie jest ona 

potrzebna w spółce. 

W przypadku negatywnego stanowiska, wówczas będzie możliwość podjęcia działań 

dotyczących zmiany umowy spółki, gdyż zapisy dotyczące powołania Rady Nadzorczej są 

zawarte w umowie i należy dokonać stosownych zmian w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponowała, aby decyzja w tej sprawie została podjęta po powrocie Prezes Spółki, gdyż  

w chwili obecnej przebywa ona na urlopie wypoczynkowym. 

 

4. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat rozmów z Burmistrzem Dębna w kwestii wskazania nowego miejsca na 

siedzibę filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. Zwrócił uwagę na ostatnią odpowiedź na 

korespondencję skierowana w tej sprawie, gdzie Burmistrz informuje, iż podejmie starania  

w tym zakresie i poinformuje o dalszym sposobie wspólnego postępowania. Zwrócił uwagę, 

że z wcześniejszych rozmów wynikało, iż są brane pod uwagę pomieszczenia po Wydziale 
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Oświaty w Dębnie. Zawnioskował o ponowne wystąpienie do Burmistrza Dębna w tej 

sprawie. Przedstawił protokół z kontroli problemowej stanu bezpieczeństwa i higieny pracy  

w filii Wydziału Komunikacji w Dębnie, z której wynika, iż jednym z zaleceń jest zlecenie 

ekspertyzy dotyczącej ustawienia regałów w obecnym pomieszczeniu przewidzianym jako 

archiwum, czy ciężar zgromadzonych akt nie spowoduje zagrożenia katastrofy budowlanej. 

Zwrócił uwagę na stan pomieszczeń, w których obecnie znajduje się filia Wydziału 

Komunikacji. Zawnioskował o zlecenie wykonania przedmiotowej ekspertyzy budowlanej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że ekspertyza wytrzymałości stropów może zostać zlecona przez właściciela 

budynku, czyli Burmistrza Dębna. Zwróciła uwagę na zasadność wystąpienia w tej sprawie  

z wnioskiem do Burmistrza Dębna, odniosła się do stanu pomieszczeń w budynku. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że sprawa ta powinna zostać rozwiązana poprzez rozmowę z Burmistrzem Dębna, 

aby dojść do wspólnego porozumienia, a nie poprzez wysyłanie korespondencji. Zwróciła 

uwagę na kwestię funkcjonowania i przyjęć interesantów w Wydziale Komunikacji starostwa 

Powiatowego. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wystąpieniu z pismem do Burmistrza Dębna w kwestii 

kontynuacji działań zmierzających do wskazania nowego miejsca na potrzeby 

funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy będą kontynuowane rozmowy z Burmistrzem Dębna w sprawie przejęcia przez 

Gminą Dębno większościowego pakietu udziałów w Spółce Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.? 

Poruszył temat udzielenia odpowiedzi na interpelacje przez Dyrektora ds. Lecznictwa 

Szpitala. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Przekazała, że Prezes Spółki powinna przeprowadzić 

rozmowy z dyrektorem w tej kwestii. Poruszyła kwestie udzielanych odpowiedzi na zapytania 

składane przez radnych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jeżeli chodzi o rozmowy na temat przekazania udziałów będą one 

kontynuowane. W chwili obecnej Prezes Spółki przebywa na urlopie wypoczynkowym i po 

jej powrocie zaplanowano spotkanie z przedstawicielem firmy FORMEDIS oraz planuje się 

wyjazd do NFZ. Odniósł się do kwestii współpracy z firmą FORMEDIS i dalszych działań 

dotyczących funkcjonowania spółki. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 
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Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


